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EL PORTA A PORTA
PAPER 
I CARTRÓ

ORGÀNICA

VIDRE

ENVASOS
LLEUGERS

RESTA

HORARI DE LA
DEIXALLERIA
PER A 
VOLUMINOSOS

De dilluns a 
dissabte de 8.00 
a 19.00
Diumenge 
tancat

AJUNTAMENT

Telèfon: 973 79 00 04

POLICIA LOCAL

Telèfon: 973 79 00 04 / 639 79 30 35

CCM LO CASINO

Telèfon: 973 79 57 00

DEIXALLERIA

Telèfon: 973 79 00 04

PATRONAT D’ESPORTS 

Telèfon: 973 79 17 63

CA L’HEREU (SERVEIS SOCIALS)

Telèfon: 973 79 00 42

Podeu seguir-nos a les xarxes socials oficials a Instagram (Ajuntament, Biblioteca, Escola Bressol, 
Lo Casino) i Facebook (només l'Ajuntament). 

*El calendari pot patir canvis poste-
riorment a la publicació del butlletí



NOVA ÀREA D’EMERGÈNCIA PER 
A LA RECOLLIDA SELECTIVA 
I PER A EVITAR CONDUCTES 
INCÍVIQUES
SUBSTITUEIX LES MICRODEIXALLERIES I S'HA D'UTILITZAR EN CASOS 
EN QUÈ, PER FORÇA MAJOR, NO ES POT SEGUIR EL PORTA A PORTA

L ’ A j u n t a m e n t 
d’Alcarràs ha po-
sat en funciona-

ment una nova àrea 
d’emergència de re-
coll ida selectiva,  ubi-
cada a la deixalleria 
municipal i  destina-
da a garantir  el  reci-
clatge,  en cas de no 
poder seguir pun-
tualment el  porta a 
porta per algun mo-
tiu justif icat .
  L’alcalde d’Alcarràs, 
G e r a r d  C o m p a n y s 
af irma que “aquesta 
mesura permetrà ga-
rantir  que tothom pu-
gui reciclar,  sobretot 
en aquel ls  casos en 
què per algun motiu 
marxes fora,  o bé,  no 
pots seguir el  porta a 
porta per algun mo-
t iu de força major ” , 
més a més,  ha afegit 
que “suposarà reduir 
els actes incívics que 
hem detectat durant 
aquest temps en què 
s ’uti l i tzava les altres 
àrees habil itades per 
t irar deixalles de tota 
mena sense separar, 
o inclús,  voluminosos 
(que cal  portar- los a 
la  deixal leria  en ho-
rari  d’obertura)”. 
  El  t inent d’alcalde, 
Jordi Castany,  ha va-

lorat que “és una ac-
c ió  que també ens 
p e rm e t  s e g u i r  g a -
rantint  que Alcarràs 
e s t i g u i  co m p ro m è s 
amb la recol l ida se-
lectiva,  que té molts 
benef icis ,  com ara la 
reducció de costos,  ja 
que cada qui logram 

de residu resta té un 
preu elevat i ,  en can-
vi ,  reciclant ,  e l  cost 
es redueix,  a més de 
la  implicació que té 
això en la  preserva-
ció del  medi natural 
i  la  matèria primera, 
entre altres”.
  Companys  i  Cas-

t a ny  h a n  m a n i fe s -
tat el  compromís del 
govern amb el  porta 
a porta i  la  recol l ida 
selectiva i  la seva mi-
l lora ,  a lhora que va-
loren aquel l  ve ïnat 
que e l  segueix  co -
rrectament.
  La nova àrea d’emer-
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gència estarà oberta 
al  públic les 24 hores 
i  disposa d’uns orif i-
c is  per on l lençar la 
brossa a uns conte-
nidors en quantitats 
domèstiques,  evitant 
a ix í  que es  puguin 
l lençar  objectes vo-
luminosos. 

https://www.serosense.com/
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CONTRACTADES 10 
PERSONES DURANT LA 
CAMPANYA AGRÀRIA PER 
REFORÇAR L’ATENCIÓ 
L’AJUNTAMENT LES CONTRACTA A TRAVÉS DEL SERVEI 
D’OCUPACIÓ DE CATALUNYA (SOC) DURANT 6 MESOS 
PER AJUDAR DURANT LA CAMPANYA
L’Ajuntament d’Alcarràs, 
a través de la convoca-
tòria del Servei d’Ocupa-
ció de Catalunya (SOC),  
ha contractat aquest es-
tiu a deu persones du-
rant sis mesos a jornada 
completa, del 29 de juliol 
de 2024 al 25 de gener 
de 2025, per a la realit-
zació de tasques relacio-
nades amb la gestió de 
la Campanya Agrària. Es 

tracta d’una convoca-
tòria que ha fet el SOC on 
destina 1,7 milions d’eu-
ros per tal de poder con-
tractar 75 persones entre 
els 17 ajuntaments adhe-
rits i les organitzacions 
empresarials i sindicals 
agràries que participen 
en la campanya agrària 
de Lleida.  
  L’objectiu del programa 
és facilitar una experièn-

cia i formació als deman-
dants d’ocupació que mi-
llori la seva qualificació i 
oportunitats d’inserció i 
contribuir a la millora de 
les condicions de la inter-
mediació dels treballa-
dors temporers.
  Els contractes tenen per 
objectiu coordinar la re-
gulació dels fluxos mi-
gratoris, d’assessorament 
i informació en l’àmbit 

sociolaboral a les perso-
nes treballadores en la 
gestió de les campanyes 
agràries, i realitzar el se-
guiment de les condi-
cions d’allotjament i en 
general de la seva estada, 
entre altres funcions, així 
com el reforç en l’asses-
sorament i la conscien-
ciació sobre el sistema de 
recollida selectiva Porta a 
Porta. 

PETICIÓ DELS 
POBLES 
DEL BAIX 
SEGRE PER 
AFRONTAR 
MILLOR LA 
CAMPANYA 
AGRÀRIA
Els ajuntaments 
del Baix Segre, i 
també Lleida, es 
van reunir per de-
manar ajudes de 
cara a gestionar 
millor la campanya 
de la fruita, equi-
parant la situació 
d’augment de la 
població tempo-
ralment als mu-
nicipis a la que es 
dona als municipis 
de la costa, on sí 
que compten amb 
plans especials per 
fer front a aquest 
increment tempo-
ral de la ciutada-
nia. 
En aquest sentit, 
els ajuntaments 
van demanar agi-
litzar les qüestions 
burocràtiques i 
permisos, més 
personal mèdic, 
la convocatòria 
d’una junta de se-
guretat, més agi-
litat en el SOC per 
a la contractació 
de treballadors/es 
i més ajudes rela-
cionades amb l’ha-
bitatge.  

https://alcarrasjove.cat/


PRIMER CAMP LOCAL 
JOVE EN EL MARC 
DE L’IMPULS DE LA 
REGIDORIA DE JOVENTUT 
UNA INICIATIVA AMB LA VOLUNTAT 
D’APROPAR LA REGIDORIA ALS JOVES

La primera edició del 
Camp Local Jove d’Alca-
rràs es va dur a terme al 
juliol. En aquesta prime-
ra edició hi van participar 
una quinzena de joves 
que, acompanyats de 
dues monitores i altres 
professionals, van dur 
a terme diferents tas-
ques mesclant el lleu-
re i la col·laboració per 
realitzar certes tasques. 
En aquest sentit, l’acció 
impulsada des de la re-

gidoria de Joventut de 
l’Ajuntament contem-
plava dues actuacions 
principalment, la prime-
ra, duta a terme durant 
la primera setmana, que 

consistia en el desbros-
sament de la zona del riu 
i, la segona, va consistir a 
pintar un mural a la zona 
de les piscines acompan-
yats de l’artista Foxy.
  Aquesta és una de les 
accions que la regido-
ria de Joventut ha en-
gegat enguany i que 
tenen com a objectiu po-
der apropar-se als joves, 
conèixer les seves inquie-
tuds i fer-los partícips.

TORNA EL 
VEDELLATAST 
I LA FIRA DEL 
COMERÇ I EL 
REBOST
Els dies 19 i 20 d’octubre 
se celebra la 4a edició 
Vedellatast i la 32a Fi-
ra del Comerç i del Re-
bost d’Alcarràs. Unes 
cites que s'unifiquen 
enguany en un mateix 
cap de setmana.

Jornades del Porcí i del 
Boví
A l’octubre també se 
celebra la jornada del 
porcí, celebrada el dia 3 
d’octubre i, la del boví, 
que se celebra el 24.

ALCARRÀS ACOLLEIX EL 
#JOVULLSER PER APROPAR ALS 
JOVES AL MÓN LABORAL
L’Ajuntament d’Alcarràs, 
juntament amb la Cam-
bra de Comerç de Lleida 
i el Consell Comarcal, va 
dur a terme el 17 d’octu-
bre les jornades #JoVull-
Ser, orientades al jovent 
del poble que es troba en 

recerca de feina i, també, 
a aquells estudiants que 
estan a prop d’incorpo-
rar-se al mercat laboral 
per tal d’orientar-los la-
boralment i apropar-los 
a les empreses que hi 
participaran.

NOVA EDICIÓ 
DE L’EXPOSICIÓ 
DE VARIETATS 
DE PRÉSSEC I 
NECTARINA
IRTA va celebrar al CCM 
Lo Casino la 28a edició 
de l’Exposició del Près-
sec i la Nectarina. En 
aquest sentit, durant 
la jornada es van par-
lar de noves varietats 
d’aquests tipus de fruits 
i, també, de les noves 
tecnologies per millorar 
el dia a dia del sector. 
Un sector que l’alcalde, 
Gerard Companys, va 
posar en valor davant 
dels assistents durant la 
benvinguda de l’acte. 

“L’objectiu és fer 
partícips als joves 
i conèixer les 
seves inquietuds i 
preocupacions”
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https://www.instagram.com/estherviatges/
https://www.instagram.com/pinsos_godia/


Fotografia en el moment de la sortida, en què els 550 corredors i corredores i, tot seguit, els caminadors/es, van sortir per realitzar i 
completar tot el recorregut d’aquesta edició de la Nectarina Atlètica. 

ÈXIT DE LA PRIMERA 
CURSA NOCTURNA DE LA 
NECTARINA ATLÈTICA EN 
LA SEVA 10A EDICIÓ
VA COMPTAR AMB 550 CORREDORS I CAMINADORS, 200 
PARTICIPANTS MÉS QUE L’EDICIÓ DE L’ANY ANTERIOR, 
I AMB 100 VOLUNTARIS I VOLUNTÀRIES

L a 10a edició de la cur-
sa de la Nectarina At-
lètica d’Alcarràs, orga-

nitzada per l’Ajuntament 
d’Alcarràs i el Patronat 
d’Esports amb la col·labo-
ració de l’Associació Atlèti-
ca Maiparem, va reunir el 
13 de juliol al vespre 550 co-
rredors i caminadors. Una 
edició que va ser la primera 
edició nocturna. 
  Aquests 550 corredors i 
caminadors, van sumar 
200 corredors més que 
l’any anterior, per la qual 
cosa, des de l’organitza-

ció de la cursa s’ha con-
siderat totalment un èxit 
l’edició d’enguany i que 
la proposta de fer-la noc-
turna ha tingut una molt 
bona rebuda pels par-
ticipants. A més a més 

de la participació, des de 
l’organització s’ha volgut 
agrair també la tasca de 
tots i totes les persones 
voluntàries -enguany una 
xifra també de rècord, 
arribant a les 100 perso-

nes- i, també, patrocina-
dors i col·laboradors de 
la cursa, els quals també 
ajuden any rere any al 
fet que es pugui celebrar 
la cursa amb les millors 
condicions, aportant ca-

dascú el seu gra de sorra 
des de cada àmbit. 
  Aquesta edició, com ja 
és tradicional, ha comp-
tat amb una cursa de 10 
quilòmetres, una cursa 
de 5 quilòmetres i una ca-
minada de 5 quilòmetres. 
  Enguany, com a nove-
tat també, s’apostava per 
donar importància al vol-
tant de les piscines mu-
nicipals, oferint amb la 
inscripció entrada lliure 
per al bany nocturn per 
als inscrits a la cursa o 
caminada i abonats a la 
piscina, música a l’exte-
rior i, també, sopar. Unes 
característiques que els 
organitzadors de la cursa 
han volgut potenciar per 
tal d’oferir una experièn-
cia més enllà de la part 
esportiva, oferint també 
un vessant més lúdic i 
festiu de la cursa.
Enguany els obsequis 
van ser un buff corporatiu 
a conjunt amb la sama-
rreta i un frontal. 
  Pel que fa als resultats 
absoluts, el guanyador 
de la cursa en categoria 
absoluta masculina de la 
cursa de 10 quilòmetres 
va ser Hamou Ait Mazian, 
del club Clos Pons Thai 
Runners i, en categoria 
femenina, Elisa Lladós 
Català, del club Clos Pons 
Thai Runners també. 
  Pel que fa a la compe-
tició  de 5 quilòmetres 
el guanyador absolut 
en la categoria masculi-
na va ser Javier Castells 
Guiu, del Finques Prats 
Runners, i, Clàudia Pinós 
Aixalà del club TRI 4.40, 
en la categoria femenina. 
  

La sortida es va 
fer des de la zona 
de les piscines 
municipals, per 
potenciar-les.  

Primera vegada 
que la cursa és 
nocturna, per això 
el regal era un lot 
per fer llum. 

La valoració ha 
estat positiva i ja 
s’encara l’edició de 
l’any vinent, que 
serà l’onzena. 
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UNA FESTA MAJOR 
AMB MÉS DE 40 
ACTES I RECUPERANT 
TRADICIONS
AMB UNA PROGRAMACIÓ PENSADA PER 
A TOTS ELS PÚBLICS I GRATUÏTA

E ntre els dies 28 
d’agost i 1 de setem-
bre es va celebrar la 

Festa Major d’Estiu d’Al-
carràs. Una Festa Major 
que va comptar amb un 
primer cap de setmana 
d’actes previs, que sumats 
als dies pròpiament de la 
Festa Major va disposar de 
més de quaranta activi-
tats gratuïtes per a tots els 
públics.  En aquest sen-
tit, en els actes previs es 
va recuperar la tradicio-

nal cursa de llits, que va 
comptar amb 5 llits par-
ticipants. 
 Altrament, durant la 
Festa Major, es van no-
menar les noves pubi-

lles i hereus i, també, un 
dels plats forts va ser la 
tornada dels Castellers a 
la plaça de l’Església. 
Una altra de les novetats 
d’enguany era la incor-
poració de 8 capgrossos 
nous fets a través d’un 
taller, adreçat a famílies 
que volguessin ajudar a 
crear nous capgrossos, 
i que tindran una pro-
pietat compartida entre 
l’Ajuntament i la família 
responsable.

PRESENTADA 
UNA NOVA 
TEMPORADA DE 
"PROGRAMA’T 
CULTURA"
El Programa’t Cultura 
ha iniciat una nova tem-
porada, la de la sego-
na meitat de l’any 2024 
amb diferents actes que 
ja s’han celebrat, però 
d’altres que estan per ve-
nir, en aquest sentit, tota 
la programació es troba 
disponible en el progra-
ma imprès, o bé, a tra-
vés del programa digital 
penjat a la web alcarras.
cat o, a través de l’app 
“Festes Alcarràs” dispo-
nible per IOS i Android.

25 ANYS DE CULTURA A ALCARRÀS 
A TRAVÉS DEL CENTRE CULTURAL 
MUNICIPAL LO CASINO

ÈXIT EN LA PRIMERA COPA 
CATALUNYA DE DATCHBALL

El dissabte 21 de setem-
bre es va dur a terme la 
celebració del 25è ani-
versari del Centre Cultu-
ral Municipal Lo Casino 
des de la seva reforma. 
En aquest sentit, la cele-

bració va comptar amb 
12 hores de programació 
cultural amb teatre, mú-
sica i balls disposant de  
diferents entitats locals i, 
també, companyies i ar-
tistes de fora. 

Alcarràs va acollir el 5 de maig la primera Copa Ca-
talunya de Datchball al pavelló. En l’esdeveniment 
hi van participar 30 equips. Els impulsors del torneig 
van ser els membres de l’escola Parc del Saladar. 

1A EDICIÓ 
DEL FESTIVAL 
IMPROVISAR-
RÀS I LA 2A DEL 
FOOD-LI CANYA
Les entitats culturals 
durant aquests mesos 
han organitzat diferents 
esdeveniments, com la 
primera edició del Fes-
tival Improvisarràs, cele-
brat entre els dies 17 i 18 
de maig, que va comp-
tar amb diferents es-
pectacles i tallers d’im-
provisació. Altrament, 
també es va celebrar 
la 2a edició del Food-Li 
Canya un festival que 
mescla gastronomia 
amb cultura. 

Les mestresses de 
casa, que enguany 
compleixen 40 
anys, van ser les 
pregoneres.

7ALCARRÀS VIUOCTUBRE
2024D’ALCARRÀS

https://xapaipinturasanti.cat/
https://www.residencialsantsebastia.com/


INTERCONNEXIÓ DE LES 
DUES XARXES D’AIGUA 
PER MILLORAR EL 
SUBMINISTRAMENT
UNA OBRA QUE ASSEGURA LA CIRCULACIÓ D’AIGUA 
ENTRE L’ETAP I EL MUNICIPI EN CAS QUE UNA DE LES 
DUES XARXES S’HAGI DE REPARAR O FER MANTENIMENT

L a construcció d’una 
i n t e r c o n n e x i ó 
(Bypass) entre les 

dues xarxes de distribució 
d’aigua d’Alcarràs va fina-
litzar al juny, una obra amb 
l'objectiu de garantir el re-
curs hídric del municipi, 
connectant l’actual xarxa 
del nucli antic d’Alcarràs 
amb la xarxa de distribu-
ció d’aigua dels masos i, 
d’aquesta manera, a més a 

més de poder subministrar 
aigua de forma bidireccio-
nal, permetrà garantir el 
subministrament d’aigua 
continu a tot el municipi 
en cas d’alguna avaria. 
  Fins ara, Alcarràs dispo-
sava de dues xarxes no 
interconnectades que 
portaven aigua des de 
ETAP. La primera xar-
xa, que va paral·lela a la 
carretera L-800 des de 

L’ETAP i que, a la vega-
da, està connectada a 
les dues xarxes de distri-
bució urbana, la primera, 
que subministra aigua al 
80% dels habitants de la 
part baixa de la població 
i la segona xarxa, que do-
na subministrament a la 
part alta del poble, abas-
tint al 20% restant. La se-
gona xarxa que ve des de 
l’ETAP subministra aigua 

a les explotacions rama-
deres, arribant al munici-
pi a través dels camins. 
  En aquest sentit, l’al-
calde d’Alcarràs, Gerard 
Companys, ha valorat 
que “és una obra molt 
positiva pel municipi, ja 
que evitarà problemes de 
subministrament en un 
futur, pel fet que l’aigua 
potable d’ús de la pobla-
ció, només venia per un 

camí, ara podrà venir per 
un segon, creant una al-
ternativa que ens eviti 
problemes en cas d’haver 
de fer reparacions”. Com-
panys també ha insistit 
en el fet “que és obra que 
probablement no té tan-
ta visibilitat, però té una 
gran incidència en els 
veïns i veïnes del munici-
pi”. 
  Per la seva banda, el ti-
nent d’alcalde, Jordi Cas-
tany, ha subratllat “la 
importància de la inter-
connexió, ja que com ha 
comentat l’alcalde, evi-
tarà problemes de sub-
ministrament en un fu-
tur, perquè fins ara, un 
20% de la població, en cas 
d’avaria en l’actual cano-
nada, es quedava sense 
subministrament a l’ins-
tant i, el 80% restant, al 
cap de 24 hores”. 
  L’obra té un cost de 
155.435,00 € i està f i-
nançada totalment grà-
cies a una subvenció ator-
gada al municipi a través 
del Pla per al finança-
ment d’inversions en ma-
tèria de salut de la Dipu-
tació de Lleida.
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L’Ajuntament d’Alcarràs 
instal·larà un turbidíme-
tre per tal de millorar la 
capacitat de mesura de 
la terbolesa de l’aigua 
i per evitar episodis de 
terbolesa de l’aigua que 
embrutin tota la xarxa 
fent que l’aigua no sigui 

NOVES PLAQUES SOLARS A LA 
BIBLIOTECA, QUE SE SUMEN A LES 
DEL CASINO I LES ESCOLES
L’Ajuntament d’Alcarràs 
instal·larà plaques solars 
a la Biblioteca Pública, 
les quals se sumaran a 
les plaques solars ja ins-
tal·lades a l’edifici del 
Centre Cultural Munici-
pal Lo Casino i, també, a 
les instal·lacions que ja 
existeixen a les dues es-
coles, Parc del Saladar i 

Comtes de Torregrossa. 
La instal·lació tindrà una 
potencia nominal de 15 
kWn. És una actuació en 
el marc reduir el consum 
elèctric i l’aposta per les 
energies renovable. 
  S’espera que durant 
l’any que ve també s’ins-
tal·lin plaques solars a 
l’Escola Bressol. 
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S’INSTAL·LARÀ UN TURBIDÍMETRE 
PER MILLORAR LA PLANTA 
POTABILITZADORA (ETAP)

apta per al consum. En 
aquest sentit, l’Ajun-
tament també ha de-
manat una reunió amb 
l’ACA de cara a poder 
trobar possibles solu-
cions per evitar que l’ai-
gua baixi bruta degut a 
les tempestes intenses. 

EL PLE APROVA INICIAR 
L’ESTUDI PER MODIFICAR 
EL POUM I PRESERVAR LA 
BIODIVERSITAT
ES VA APROVAR EN EL PLE CELEBRAT EL 
PASSAT MES DE MAIG

El ple de l’Ajuntament 
d’Alcarràs del mes de 
maig va aprovar la sus-
pensió de llicències per 
a la implantació de línies 
d’evacuació de producció 
d’energia elèctrica amb 
el f i de, primerament, 
iniciar un estudi que 
permeti modif icar el 
POUM de l’Ajuntament 
d’Alcarràs i, per tant, po-
der regular aquest tipus 
d’instal·lacions que, en 
els últims temps, han in-
crementat en sol·licituds 
arreu del territori. 
  Des del govern, Junts i 
Esquerra Republicana, 
amb l'alcalde, Gerard 
Companys i, el tinent 
d'alcalde, Jordi Castany, 
es va manifestar la vo-
luntat d’apostar per un 
canvi en el model del 

sistema energètic i que, 
aquesta energia, pugui 
arribar als diferents mu-
nicipis i, també, als dife-
rents habitatges o locals, 

però cal fer-ho compati-
ble amb una regulació 
que permeti assegurar 
que es fa respecte a la 
biodiversitat, a l’activitat 
econòmica de la zona, 
amb el medi ambient. 
  El portaveu del grup de 
Sempre Alcarràs - PSC a 
l’Ajuntament d’Alcarràs, 

Manel Ezquerra, va ma-
nifestar que “és quelcom 
que ja es va consensuar 
en el mandat anterior i 
que ara es fa efectiu”
  

En últim lloc, el regidor 
de la CUP, Genís Sisó, es 
va mostrar a favor de la 
iniciativa, simplement, 
lamentant que no hagi 
tingut caràcter retroac-
tiu per aplicar als projec-
tes existents ja actual-
ment al municipi.

A la votació tots els 
grups municipals 
que formen part 
del ple van votar a 
favor. 

Se suspenen totes 
les llicències per a 
la implantació de 
línies d'evacuació 
d'electricitat.

Imatge d'arxiu d'una ins-
tal·lació anterior.

https://www.instagram.com/alcarrasbioproductors/


NOU SISTEMA DE 
CONTROL DE LES 
CÀMERES DE SEGURETAT
PERMET PODER CONTROLAR DIFERENTS CÀMERES 
A LA VEGADA, COSA QUE ABANS ERA INDIVIDUAL, I 
POSSIBILITA TENIR UNA VISIÓ MOLT MÉS ÀMPLIA

L a Policia Local d'Al-
carràs ha estrenat 
recentment un nou 

sistema de control de les 
càmeres de videovigilància 
que permet poder gaudir 
d'una visió més àmplia i a 
la vegada de les diferents 
càmeres situades en dife-
rents equipaments mu-
nicipals  (interiors o exte-
riors). Aquest nou sistema 
permet tenir una visió de 
totes les càmeres en petit 
i, alhora poder seleccionar 
3 càmeres en gran alhora, 
cosa que permet tenir un 
coneixement o poder de-
tectar qualsevol qüestió 
anòmala molt més ràpid, ja 
que fins ara només es dis-
posava d'una pantalla en la 
qual només es podia veure 
un sol indret. En canvi, ara, 
amb aquest nou sistema 
et permet controlar més 

punts alhora. En aquest 
sentit, l'alcalde d'Alcarràs, 
Gerard Companys, expli-
ca que "és un pas més per 
millorar el control i dotar 
de tecnologies a la Poli-
cia Local amb un sistema 
que ja compten en altres 

municipis". A més a més, 
Companys afegeix que 
"en aquest mandat tam-
bé hem adquirit un segon 
cotxe de rènting per a la 
Policia i, l'antic, ara pot ser 
utilitzat per Protecció Civil, 
garantint poder desenvo-

lupar diferents activitats 
alhora i dotant d'autono-
mia". El tinent d'alcalde, 
Jordi Castany, ha valorat 
que "és una eina positiva 
que millora el dia a dia de la 
nostra Policia Local, i facili-

ta més les tasques, al final 
la tecnologia avança i cal 
que l'apliquem en tots els 
àmbits i, per tant, també, 
en matèria de seguretat". 
A més a més, properament 
també es podran utilitzar, 
a la zona de la nova àrea 

d'emergència per llegir 
matricules que no facin 
ús adequat de les instal·la-
cions i del sistema de reco-
llida selectiva i de la gestió 
dels voluminosos.  D'altra 
banda, també s'està duent 
un procés de selecció de 

personal per a la policia 
per a poder cobrir aque-
lles places que han quedat 
vacants i, en els pròxims 
mesos, se'n convocaran de 
noves per tal d'ampliar el 
cos de la Policia Local d'Al-
carràs.

Permet controlar 
diverses càmeres a 
la vegada, per tant, 
facilita les tasques 
de control

Una eina per 
vigilar els diferents 
espais municipals, 
ja siguin interiors 
o exteriors
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INTENSIFICATS 
ELS CONTROLS 
DE  SEGURETAT 
ALS ACCESSOS 
D'ALCARRÀS

La Policia Local 
d'Alcarràs ha inten-
sificat els controls 
en els accessos del 
municipi per tal de 
poder controlar di-
ferents qüestions 
relacionades amb 
la seguretat viària. 
En aquest sentit, 
es controla la ve-
locitat, el control  
de càrregues, el 
respecte als sen-
yals semafòrics i, 
també, als passos 
de vianants, entre 
altres. En aquest 
sentit, s'ha intensi-
ficat per tal d'insis-
tir en la necessitat 
de respectar les 
normes de circula-
ció, en aquest cas, 
dins del municipi. 
Aquests controls 
es realitzaran alea-
tòriament i s'es-
tendran entre els 
diferents indrets 
de la vila d'Alcarràs  
(com les entrades) 
i del seu terme.

Se suma al cotxe 
adquirit que 
substitueix l'antic, 
adaptat per a 
Protecció Civil. 



ARRANJAMENT 
DE CAMINS 
MUNCIPALS I 
CLOTS
UNA ACCIÓ RECURRENT DE 
MANTENIMENT DEL FERM

L ‘Ajuntament d’Alca-
rràs ha dut a terme 
les tasques de soteig 

per arranjar i millorar el 
ferm d’una part dels ca-
mins municipals del mu-
nicipi (55 km de camí, dels 
més de 250 quilòmetres 
amb els quals compta el 
municipi d’Alcarràs).
  Altrament, també s’es-
tan duent tasques de 
reg asfàltic en diferents 
punts del municipi. 
  Són unes actuacions 
que es duen a terme de 
forma recurrent per ga-

rantir el manteniment 
dels diferents camins i 
vies d’Alcarràs. Les actua-
cions tenen un cost de 
122.000 € i 170.000 € res-
pectivament i han sigut 
realitzades per diferents 
empreses. 

FORMACIÓ PER ALS PENYISTES 
PER A LA PREVENCIÓ 
D’AGRESSIONS MASCLISTES
Durant els dies previs a la 
Festa Major d’Estiu 2024 
d’Alcarràs, l’Ajuntament 
va oferir unes formacions 
en matèria de prevenció 
i actuació enfront de les 
agressions masclistes.  
Les formacions van anar 
adreçades a penyistes 
i, també, al personal de 
l’Ajuntament que treba-

llava durant les festes. 
Aquestes formacions les 
van dur a terme des de 
GR Feminista, associa-
ció que també és l’enca-
rregada del punt lila en 
diversos esdeveniments 
locals. Enguany, el punt 
lila va estar disponible 
una nit més que anys an-
teriors, ampliant l’horari. 

S'estan duent a 
terme 55 km de 
camí dels 250 
km totals que té 
Alcarràs
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ASFALTADA LA PRIMERA PART DE 
LA PLATAFORMA 150 AL CEMENTIRI
Durant el mes d'agost es 
va asfaltar i pintar la zo-
na del cementiri vell d'Al-
carràs, coincidint amb 

la Festa Major, propera-
ment, es continuarà amb 
la resta de tasques per fi-
nalitzar aquesta obra. 

NOVA EDICIÓ 
DEL COLORS A 
L’AIGUA
En el marc del 28 de juny, 
dia de l’alliberament LGT-
BI, se va celebrar una no-
va edició de l’activitat 
“Colors a l’aigua” en què 
d’una manera lúdica i fes-
tiva es va reivindicar els 
drets LGTBI. Una activitat  
que va comptar amb una 
gimcana d’Alkelarre Fe-
minista i música. 

NOU VEHICLE 
DE PROTECCIÓ 
CIVIL ALCARRÀS
L’Ajuntament d’Alcarràs 
ha reaprofitat un antic 
vehicle de la Policia Local 
i l'ha cedit als membres 
de Protecció Civil Alca-
rràs, per tal que puguin 
comptar amb un vehicle 
propi a l’hora de poder 
cobrir esdeveniments en 
què es requereixi la seva 
presència. 
  L’adequació i posada en 
funcionament d’aquest 
vehicle permet més lli-
bertat i capacitat per po-
der fer la seva tasca. 

https://janesassegurances.com/
https://www.instagram.com/causi.shop/


ELS TRACTORS, UNA FORMA 
DE MANTENIR LA HISTÒRIA 
DE LA NOSTRA TERRA
RAMON RIBES, DE CAL SEBASTIANA, ÉS UN APASSIONAT DELS 
TRACTORS I COMPTA AMB UN TOTAL DE 20 TRACTORS RESTAURATS

manteniment dels trac-
tors?
La compra és a través 
de contactes i coneguts 
i, també, identificant zo-
nes, els que tinc són de 
zones pròximes i no de 
l'estranger. Un cop com-
prats, els desmuntem 

completament peça per 
peça i els comencem 
a recuperar a través de 
peces que aconseguim 
o recuperant les peces 
existents per tornar-los 
a fer rodar. i, posterior-
ment, com tot vehicle 
se'ls hi va fent un mante-

niment. 
Comentes que no els 
has buscat, de moment, 
a l'estranger, hi ha algu-
na diferència? 
Prefereixo buscar-los per 
aquí, així també és la ma-
nera de poder conservar 
el patrimoni d'aquí. De 

tota manera, aquí hi ha 
diferents clubs o propie-
taris que en col·leccionen 
de tractors (restaurats o 
no), però a França i Ale-
manya, sobretot els que 
són seus (les seves mar-
ques), es conserven més. 
Aquí el problema que 
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Imatge d’abans de la res-
tauració del tractor de dalt

E l Ramon Ribes, de 
Cal Sebastiana, té 
una tradició arrela-

da amb la terra i, també, 
amb els tractors, els quals 
conserva els primers que 
van adquirir amb la famí-
lia l’any 57 i, posteriorment, 
als voltants del 2006 va co-
mençar a col·leccionar-los 
amb l’afegit que no només 
els compra, sinó que els 
restaura. 
Ramon, com comença 
la història relacionada 
amb els tractors?
Tot comença amb els 
meus pares i avis, que en-
cara hi eren, l'any 57, quan 
comprem els primers 
tractors, els quals encara 
conservem, algun el vam 
vendre als anys 60, però 
vaig poder-lo recuperar 
als anys 80. Des de quin 
moment vau començar 
a adquirir i col·leccionar 
tractors? Doncs tot co-
mença el 2006, quan en-
tre la meva dona i jo co-
mencem a voltar per llocs 
i conèixer gent (o parlar 
amb gent ja coneguda) 
i comencem a comprar 
tractors que estiguessin 
per restaurar i, a partir 
d'aquí, restaurar-los. 
De quants tractors dis-
poseu actualment? 
Actualment disposem de 
20 tractors restaurats de 
diferents marques (Case, 
Lamborgini, Ferguson, 
Volvo, Engers, entre al-
tres) i, també, 18 més sen-
se restaurar, que ho ani-
rem fent properament. 
Com és el procés de 
compra i, posterior-
ment, de restauració i 
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hi ha és que quan tenen 
més de 40 anys no es po-
den canviar de propietari 
i això complica les coses 
i, per desballestar-los, cal 
tenir els papers originals. 
Jo crec que s'hauria de 
facilitar més perquè són 
vehicles que no es faran 
servir al camp, però que 
tenen un valor històric.  
Alguna anècdota que 
ens puguis explicar rela-
cionada amb la compra 
de tractors? 
Te'n podria contar moltes, 
des de discussions de ma-
trimoni perquè una part 
de la parella els vol ven-
dre i l'altra no, fins a fer-ho 
tot i en el moment d'anar 
a buscar-lo et canviïn les 
condicions econòmiques 
o, el cas d'un tractor que, 
no hem pogut veure mai 
perquè es troba amagat 
entre dues parets i no s'hi 
pot accedir perquè no hi 
ha porta (encara que pu-
gui semblar absurd, però 
és així, ho van fer per pre-
sevar-lo). 

Els teus tractors han 
anat per diferents llocs i, 
també, els podem veure 
a Alcarràs, per exemple, 
a la Fira del Comerç, qui-
na sensació et produeix 
poder mostrar-los?
Jo quan me'ls demanen 
els he cedit per mostrar, 
a Aitona, Torres de Segre, 
Pont de Suert, etc. el que 
sí que a mi, sent d'Alca-
rràs, em fa especial il·lu-
sió quan els mostro aquí, 
com a la Fira de Comerç, 
ja que la gent et coneix 
i també pots mostrar el 
teu treball. 
Per acabar, algun pro-
pòsit futur?
Un somni és fer un mu-
seu (tot i que és compli-
cat), també, m'agradaria 
fer algun esdeveniment 
com a punt de trobada 
de tractors antics a Alca-
rràs. N'hi ha alguns exem-
ples arreu del territori, 
però són de tractors que 
o no estan restaurants, o 
només d'aparença i no 
s'engeguen. 

https://www.serosensetelecom.com/


“Acte d’obertura
del curs escolar”

“El Nou Poliesportiu 
d’Alcarràs: Un Pas 
Endavant per a l’Esport” 

Grup municipal 
d’Esquerra Repu-
blicana Alcarràs

Grup municipal de 
Junts per Alcarràs
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Des del grup municipal de Junts per Alca-
rràs, us volem explicar que des de l’ajun-
tament hem iniciat l’avantprojecte del 
nou poliesportiu. Aquest projecte és una 
necessitat creixent, ja que cada cop hi ha 
més demanda d’espais per a la pràctica 
esportiva, i volem assegurar-nos que les 
nostres instal·lacions estiguin a l’altura 
de les expectatives dels veïns del nostre 
poble.

En els darrers dies, hem començat les 
reunions amb clubs esportius, l’oposició i 
altres agents implicats. L’objectiu d’aques-
tes trobades és copsar les necessitats reals 
dels usuaris i poder elaborar un primer 

esborrany que reflecteixi les inquietuds 
i desitjos de tots. L’equip de govern, ens 
comprometem a treballar conjuntament 
amb la ciutadania, ja que creiem ferma-
ment que el diàleg és la clau per a un pro-
jecte que ha de ser de tots.

La nostra previsió és tenir el projecte defi-
nitiu llest i la licitació pública preparada per 
al 2025. Així, esperem que el 2026 comen-
cin les obres, que tindran una durada apro-
ximada de 18 mesos. Estem treballant amb 
un disseny de tipus PAV3, que permetrà un 
poliesportiu flexible amb una pista que es 
podrà desdoblar en tres, oferint així múlti-
ples possibilitats d’ús.

La creació d’aquest nou poliesportiu és fo-
namental no només per satisfer la deman-
da actual, sinó també per fomentar la pràc-
tica esportiva entre totes les edats. Alcarràs 
és un poble actiu, ple d’entitats i clubs que 
treballen cada dia per promoure l’esport, 
i des de Junts per Alcarràs ens enorgullim 
d’aquesta vitalitat.

Confiem que, amb la col·laboració de tots, 
podrem fer realitat aquest projecte, que 
sense dubte serà un gran impuls per al 
benestar dels alcarrassins i alcarrassines. 

Estem compromesos amb Alcarràs i amb 
el seu futur esportiu. Juntes, fem equip! 

Aquest projecte és una 
necessitat creixent, ja 

que cada cop hi ha més 
demanda d’espais per a la 

pràctica esportiva

El passat 25 de setembre vam celebrar per 
primer cop l’acte d’obertura del curs es-
colar 2024/2025. Acte que l’emmarquem 
dins el Pla Educatiu d’Entorn que compar-
tim amb Torres de Segre. Aquest pla ens 
recorda que l’educació va més enllà de les 
aules i dels límits d’un sol municipi, i que 
treballar plegats ens fa més forts. 

A Alcarràs tenim la gran sort de comptar 
amb una comunitat educativa diversa i 
rica en valors. Tenim una escola bressol, 
dues escoles, dos instituts, una escola 
de música, una aula de dibuix i pintu-
ra i una biblioteca pública que formen 
part d’aquesta xarxa educativa que ens 
enriqueix. A tota la comunitat educativa 
alcarrassina volem donar-li les GRÀCIES 
per la seva dedicació any rere any i per 

seguir despertant els interessos dels 
infants i joves. El nostre compromís és 
clar: atendre les necessitats educatives, 
oferir suport i garantir que cada infant i 
cada jove tingui l’oportunitat de créixer 
en un entorn segur, inclusiu i estimu-
lant. I això només és possible si treba-
llem plegats: docents, famílies, admi-
nistració i, per descomptat, l’alumnat.
I per això, estem treballant per l’ober-
tura d’una OME: una Oficina Munici-
pal d’Escolarització. A través de la qual 

es donarà suport als centres educatius en 
èpoques de prematrícules i matrícules, es 
garantirà la igualtat d’oportunitats a través 
d’una atenció personalitzada. També ac-
tuarà com a nexe de coordinació entre els 
diferents centres del municipi. 

També afegir que aquest curs 2024/2025 
volem fer un pas més en aquest sentit de 
comunitat, i per això us anunciem amb 
molta il·lusió que engegarem el Plenari 
dels infants d’Alcarràs. Creiem fermament 
que els nens i nenes tenen molt a dir en 
tot allò que els afecta, i amb aquest plenari, 
volem que siguin part activa en les deci-
sions que influencien directament en la 
seva vida al municipi. 

Volem provocar que els infants aprenguin 
fent i cada cop estimin més el seu entorn 
més proper: el nostre poble! Tenim clara 
que la força de la nostra comunitat educa-
tiva radica en la unió i la qualitat de treball 
que hi ha en cada un dels centres. 

Tothom té un paper fonamental en aquest 
procés, i això ens fa més rics com a socie-
tat.

Desitjar-vos un molt bon curs escolar!!



Per sumar però, també cal fer crítiques 
d’allò que no va bé. Ja s’ha iniciat la cons-
trucció del macroparc solar, a l’espera 
d’una decisió judicial que han presentat 
els veïns afectats per la línia d’alta tensió. 
Des de la CUP treballem amb veïns, advo-
cats i associacions: no volem un entorn on, 
enlloc d’arbres, hi hagi torres de metall. Per 
molts impostos que puguin entrar. 

També cal agafar perspectiva de que ens 
fem grans, i que aviat passarem els 10.000 
habitants. El mateix dia que es van obrir 
les preinscripcions a les activitats d’esport 
es van omplir totes les places i molta gent 
que porta anys participant ens ha fet arri-
bar que s’ha quedat sense poder-hi entrar. 
Cal, en tots els àmbits, una oferta actualit-
zada a la realitat del poble. 

Per últim, utilitzem el butlletí per fer d’al-
taveu de famílies que ens han traslladat la 
necessitat de començar a dissenyar amb 
tots els agents educatius camins escolars 
per fer de l’anada i tornada a les escoles i 
instituts un trajecte agradable i segur. 

Seguim. 

Escrivim aquestes línies amb l’entrada 
de la tardor: s’acaba l’estiu amb la festa 
major, comença el curs escolar i torna el 
temps de rutines i recolliment. És període 
de fer balanç.

Aquest balanç el fem després d’un any 
i mig on, tot i no formar part de govern, 
hem participat activament per sumar 
des de diferents formes per fer avançar 
Alcarràs. Una forma de fer-ho és des-
tacar les accions de govern positives i 
amb les que hem volgut col·laborar. En 
destaquem algunes. 

La programació cultural ha fet un salt, 
amb una oferta que arriba a totes les 
franges d’edat. Per exemple, amb el taller 
de capgrossos, que  de la  mà d’altres 

iniciatives que s’estan coent esperem que 
facin que aviat gaudim altre cop d’una as-
sociació de cultura catalana. Recalquem 
també la jornada dels 25 anys del Casino, 
mostra de la vida associativa. Aprofitem 
per felicitar a totes les persones que li do-
nen aire dia a dia.

Subratllem l’impuls que s’ha donat al 
comerç local, necessari per promocionar 
el consum de proximitat. Com a exemple, 
amb l’exposició de varietats de préssec 
i nectarina d’aquest setembre es fan 
passos per sumar cap al repte de territo-
ri: mantenir el model d’agricultura que 
tenim. 

Grup municipal de
CUP Alcarràs
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“Governar per un 
Alcarràs millor ”

L’Ajuntament d’Alcarràs ha de vetllar per 
les necessitats de tots els veïns i veïnes 
d’Alcarràs.
 
Això significa que el primer que ha de co-
brir són els serveis essencials i obligatoris a 
donar per part de tots dels Ajuntaments. 
Amb aquestes poques línies que ens per-
met l’equip de govern, volem posar sobre 
la taula l’obligació que tenim com a gover-
nants d’assegurar serveis imprescindibles 
com la seguretat i la neteja, doncs són 
fonamentals i necessaris per al desen-
volupament normal del nostre dia a dia 
com a alcarrassins i alcarrassines.
 
Dit això, l’altre eix fonamental són les in-
versions, en el nostre programa electoral 
vam fer molt èmfasi en la necessitat de 

buscar recursos econòmics, sense aug-
mentar impostos, per millorar aquests 
serveis essencials i sobretot augmentar els 
recursos per fer front a les inversions que 
necessitem i que fa anys que estan enda-
rrerides.
 
Aquestes últimes setmanes hem vist com 
un dels principals serveis que ha de prestar 
un ajuntament ha fallat estrepitosament, 
el servei d’abastament d’aigua potable. A 
més, donant com excusa que l’aigua del 
canal d’Aragó i Catalunya baixava bruta, 
però resulta que hi ha moltíssims munici-
pis que s’abasteixen d’aquest canal i cap 
ha tingut la problemàtica que hem tingut 
a Alcarràs. Cal reflexionar sobre el tema i 
plantejar-nos quin és el veritable problema.
 
Ja va sent hora que encarem els temes 
seriosos i  que en lloc d’organitzar multitud 
d’actes, ens dediquem a utilitzar els recur-
sos econòmics i les hores del personal pro-
pi en millorar els serveis i les inversions que 
utilitzem tots i totes cada dia.
 
Per acabar, un missatge a l’equip de go-
vern; deixin de governar fent oposició a 

l’oposició, ja que el nostre únic objectiu és 
aconseguir l’Alcarràs que tots volem.

Un dels serveis que ha de 
prestar un ajuntament ha 
fallat estrepitosament; el 

servei d’abastament 
d’aigua potable

Grup Municipal de 
Sempre Alcarràs-PSC

Durant aquest any i
 mig hem participat 

activament per 
sumar des de diferents 

formes

“Temps de
balanç”
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Lo Casino, 25 anys com a centre 
cultural, però té molta més història

El Centre Cultural Municipal Lo 
Casino està construït sobre l'antic 
Sindicat del Foment Republicà, 
creat l'any 1914. Una de les seves 
seccions va ser el Centre Cultu-
ral Republicà, a càrrec del mestre 
Josep Maria Bonamus.  Finalitza-
da la Guerra Civil, l'entitat va haver 
de dissoldre’s. Després de la gue-
rra civil, l’estat va expropiar l’edifi-
ci, ja que ningú en va reclamar la 
propietat, donat que els propieta-
ris eren contraris al règim del dic-
tador. Els hereus dels propietaris 
no el van reclamar i es va posar a 
subhasta i al final se’l va quedar 
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el poble amb la condició que si mai 
es feia un edifici, es reconeixeria que 
aquest havia estat de Foment Repu-
blicà i que se cediria  un espai per Es-
querra Republicana. Posteriorment, 
durant un període curt de temps va 
albergar l’Ajuntament i, després, hi 
va funcionar el cinema Victòria, tam-
bé es va fer servir per donar classes 
de primària o, fins i tot, després de 
l’enderroc de l’edifici antic, s’hi van 
fer vaquilles. A mitjans dels anys 90 
va ser quan es va iniciar el projecte 
actual i, a partir d’aquí van començar 
aquests 25 anys d’història cultural.
En definitiva, llarga vida a Lo Casino!Foto cedida a l'Ajuntament per Rosa Fo Badia

https://www.agrobotigues.cat/fruitsdeponent/

